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   משתתפים:                חברי מליאה נוכחים:  
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 מנכ"ל  עמית כהן  
 גזבר רפי קלמנוביץ 

 יועץ משפטי  קובי קורין 
 רואה חשבון  אלון מררי  
 קולחי גולן  רוני זיגלר 

 משנה לגזבר  אסתי זיסמן  

 משאבי אנוש  אביטל שדה  
  
  

 אבני איתן   עקיבא טורנהיים  
 אודם   רפפורט בועז 

 אורטל   שאלתיאל חוה 
 אליעד  זיסמן דקלה  

 אפיק   משקיף  -יובל בראל 
 גבעת יואב   שנבור שרון 

 גשור  ניסן רמי 
 חד נס   אבוטבול אהד  
 חספין  דוד אינגלמייר 

 יונתן  שה לבן יעקב יצחק   
 כנף אריק בן מאיר 

 מבוא חמה   חזי שהרבני 
 מרום גולן  ארי גולנדסקי 

 נאות גולן   מיכל כהן דורון 

 נוב  אורי מרגלית  

 נטור  אוליאל רוית  
 עין זיון  יוסף דליה 
 קלע אלון  גאון רונן  

 רמות   סיבוני בנימיני הדס  
 הנשיא רמת  אליק גולדברג  

 רמת מגשימים   גולן מרים  
 שעל   ברוך כהן   
 המועצה ראש  אורי קלנר 

 אלוני הבשן  לוי טל  
 אלרום  שלומקוביץ אלה  

 אניעם  משקיף  –שמוליק חזן 
 בני יהודה   רני רייכין 

 כפר חרוב  שחר מרקוביץ  

 מיצר מורן קורן  

 מעלה גמלא  גלעד גליקמן  
 נווה אט"יב   נוה רפאל בנימין  

 קדמת צבי   יותם אלון 
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 אורי קלנר:  דיווח. 1
 
  

 מלחמה בהובלת פיקוד העורף.  ותרגולמצב ,  המשך הערכות  - מצב ביטחוני* 
 המצפן שלנו כמועצה אזורית גולן, להישאר בגולן.   
   
 ז גולן  "תפיסת מוא, שבוע הבא תתקיים ישיבה עם הפיקוד והאוגדה, צמצום כיתות כוננות, והערכות מחדש* 
 חברים בכיתת כוננות.    8 -  לרענן ולצמצם אבל להשאיר שלד שלא פחות מ   
 
 יש חוסר ממ"דים איפה זה עומד היום?   חזי שהרבני:   
 
 ₪.   ₪140,000 למדד מתוך  10,000  –כרגע אין פרויקט של המדינה, המדינה משתתפת רק ב  אורי קלנר:   
 מבינים שאין להם ממ"ד פרטי.   900כיום יש בערך    
 
 ?האם יהיו עוד מגוניות מפוזרות ביישובים  חוה שאלתיאל:   
 
   .מגוניות ₪2 עבור   130,000גויס מקק"ל  אורי קלנר:   
 מגבירים גיוס תקציבים עבור פרויקטים ביטחוניים ביישובים, בנוסף עובדים על תקציב עבור מוקד מצלמות     
 ביישובי סמוכי גדר.      
  

 
  לכלל התיירנים.פיצויים על אושר המשכיות פיצויים עבור תיירנים במקצה חקלאות, עובדים  –כלכלה * 
 

 *הגיעו הרשאות המיועדים למרכיבי בטחון )שערים, דרכי בטחון, ותאורת חירום(, ולציוד כיבוי וגרורי כיבוי.  
  

 ביישובים הקהילתיים ובקצרין.  קליטה קהילתית בעיקרה הגדלת   – אסטרטגיה גולן* 
  

 בתחילת החודש נפגשנו בערב שיתוף ציבור בו העלנו את תמונת   - תהליך אסטרטגי, מעצבים ביחד את עתיד הגולן* 
   העתיד בתחומים השונים והנושאים החשובים לנו לטיפול בשנים הקרובות.   
   כפי שנאמר, לכל נושא יגובש צוות עבודה שיבנה את התכנית האסטרטגית בתחום.   
   הזמנה להצטרף לצוותי עבודה.ותאריכים ל בימים הקרובים נפרסם את סיכומי המפגשים +     
  

 עמית מוביל תהליך ארגוני בתוך המועצה.    -תהליך אסטרטגי פנימי* 
 
 מברך עליה, קצרין ואנחנו לקחנו פרויקטור, מנסים לפתוח את החלטת הממשלה ולשנות את   – 864החלטה * 
 , משנה למנכ"ל משרד האוצר.שר השיכון, ועם מנכל משרדו  נפגשנו בנושא  המנגנונים.     
 
 הסמכויות לא בידי המועצה, אלא בידי הועדה, וזה בעייתי אין לנו   19.5.2024החל מתאריך  – הועדה המיוחדת* 
 כמועצה אפשרות לפקח, אין סמכות על היתרי בניה.     
 נאבקים בוועדה המיוחדת , מנסים להגיע לאיזון, הסכמה שהועדה תעביר למועצה את הסמכויות המקומיות.     

 קובי קורין, עובד ומוציא חוות דעת, מקווים שיש פירצה בחוק להעביר אלינו את הסמכויות המקומיות.     
 

לפני קבלת החלטה על הועדה, קבלנו נתונים ע"י יועצים, בהרגשה שלי שלא הצלחנו למצוות,   עקיבא טורנהיים:
 אתה מביא תובנות שלא דנו בהם.

 
 ,  חיים איש יקר שרצה לקדם את התוכניות מהר, שזה יתרון , אני רואה בעיה במקור התקציבי אורי קלנר:

 ובהעברת האחריות לגורם חיצוני לגולן.  
  

 בנושא תוכנית לפינוי מוקשים.   – הרלפ"מהתקיימה פגישה עם * 
 

  .לית משרד התקשורת"מנכ ושר האוצר, *  התקיימה פגישה עם 
  

 



 

  

 
 
 

 יעקב שה לבן:  דיווח 
 
 מפונים, קיבוץ דן יקלוט במרום גולן לשנה הקרובה.  * 
 לחוסן, לנשות המגויסים ולמפונים.מיליון ₪   1,6גויס    
 

 * התקיים כנס של מגייסים שגיסו בעבר כספים למועצה. 
 

 הסוכנות היהודית על קהילה תאומה.* עובדים בשיתוף  
 
 כרגע מבצעים מיפוי הצרכים    –)פיתוח תשתיות רמת הגולן( , תוכנית פת"רון ארגון מעוזזכינו בקול קורא של * 
 כשהתוכנית תגובש נביא לשיתוף הציבור ולמליאה.     בישובים, מרכיבי ביטחון,   
 

 דיווח דליה יוסף: 
 

 מנהלי בתי ספר.   3* היערכות לפתיחת שנת הלימודים וגם קייטנות , קליטה של 
 

 * תהליך חיבור משותף של הקמת מרכז חוסן עם גליל מזרחי, כולל חדרי טיפול בבני יהודה ובקצרין.  
 

 יתקיים כנס מנהיגות בחירום.    1/7/2024* בתאריך 
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 מליאה חשובה שעוסקת בתקציב המועצה, הכנת התקציב עברה דיונים עם ועדת הכספים והובאה  אורי קלנר: 
 לאישור ההנהלה ועכשיו לאישור המליאה.  

 מעבר לשוטף.   פעולות נוספותהיעד לגייס מקורות נוספים במהלך השנה ולאפשר 
 
 

 עם ועדת הכספים.  2025בספטמבר הקרוב יתחיל דיון על תקציב  
 

 התקציב הוצג ע"י רו"ח אלון מררי.  
 
 

 החלטה:    
 .אלש"ח  214,338, בגובה  2024את תקציב חברים נוכחים( 22)מתוך   מליאת המועצה מאשרת פה אחד

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


